
       

 

 

Protokoll MAS/MAR-STYRELSE 240419 

 

1. Mötets öppnas kl. 9.00 

 

2. Dagordning godkänns, Sekreterare Jessica 

 

3. Föregående minnesanteckningar 240321—22 

Inga synpunkter 

 

4. Ekonomi, inget nytt 

 

5. Medlemmar  

324 medlemmar, nya 26, 7 avslutade.  Registret fungerar, det är en del 

frågor om medlemskap och annat.                                                                                         

 

6. Sociala medier 

Facebook, är en del frågor ibland. Uppdaterat med kompetensdagarna. 

Behöver uppdateras med uppdaterat program.  

Hemsidan behöver uppdateras med det färdiga programmet.  

 

7.  Info från arbetsgrupper, informationsmöte brev till styrelsen , remisser        

Socialstyrelsen Konsensuspanel palliativ vård, Nationella riktlinjer 

palliativ vård, önskar en konsensuspanel där man söker sjuksköterskor 

som jobba nära patienter. Kan vi sprida det i kontaktnätverket? Kerstin 

skickar ut detta. 

12 Maj internationella sjuksköterskedagen. Vill vi ha underlag för att 

uppmärksamma detta. Kerstin tackar nej. 

Sköra äldregruppen, bra möte. Lyssnar av goda exempel. Bra dialog. 

Enkät om nätverk chefssk, chefsläkare och MAS/MAR ska sammanställas. 

Charlotta Nelson var med. MAS i NSG patientsäkerhet ska ersättas med 

två MAS. Chefsssk har en verksamhet som heter kloka kliniska val. De 



tänker sluta med kvalitetsmätningar. Värmland gott exempel på 

samverkan region-kommun. Patientsäkerhetsdialog på SÄBO ej 

individnivå utan på övergripande nivå. Presentation finns. Inbjudan till 

webinarier kommer. 

SSF om info ssk-dag 12/5 

Remiss skickad om patientmedverkan, anhörigmedverkan. Detta behöver 

publiceras på hemsidan. Finns en fil på teamsytan där vi lägger in 

besvarade remisser. 

Nya remisser på kunskapsstyrd vård. Desinfektion i vården- vägledning.  

Fler andra vårdprogram. Beslut att vi delar upp dem och granskar några 

var. Kerstin skickar ut lista.  

8. Planering av kompetensdagar se separat dokument 

 

9.   Teamsmöte om KVÅ Ann-Helen Almborg, Kristin Klerdal 

Gå igenom de nya förslagen. Dialog hur statistiken ska användas. Svårt 

hur fånga de insatser som kommunen utför men inte föranleder en 

inskrivning. Syftet är det viktiga. Kommer bli inskrivning i och avslut av 

hemsjukvård i ordinärt boende. Kanske avvaktar- återkommer med 

förslag via mail. Koder om läkemedelsautomat ser bra ut. Konsultation av 

läkare, koden ser bra ut. Önskan om att kunna dokumentera rådgivning 

till personal. Förslag på ny kod återkommer. 

 

10.  Inför årsmötet 

- Verksamhetsberättelse kommer inom kort från Kerstin 

- Ekonomi, bokslut är hos revisorer, Ulrika skickar det så fort det 

kommer. Länk till digital signering OBS. Budgetförslag till 2024 

kommer på mail. 

- Verksamhetsplan kommer uppdatering 

- Dagordning årsmöte kommer uppdatering 

- Valberedningen, Marie Kemi deltar.  

 

11. Övriga frågor 

Usk som skyddad yrkestitel. Intyg ska stå att det finns gymnasiepoäng för 

att få titeln. Alla får godkänt. Blir problem i vården när kunskap saknas.  



Riksföreningen blir ibland ihopblandad med nätverket på SKR. Vi behöver 

vara tydliga vilka vi är för att undvika missförstånd. 

Hemsidan, möte har varit med Richard. Går inte förändra så mycket. 

Ulrika visar nytt förslag.  Förslag till nästa styrelsemöte. Jessica, Annika 

och Ulrika fortsätter arbetet. 

 

12.  Nästa sammanträde      

 September 9-10 i samband med patientsäkerhetsdagen, en dags 

styrelsemöte. Alla anmäler sig själva till dagen. Ulrika bokar hotellrum. 

 November 28-29 fysiskt möte. 

 

 


